

Title (en)

Stackable chair for a row of chairs in an auditorium or the like

Title (de)

Stapelbarer Reihenstuhl für eine Saalbestuhlung oder dergleichen

Title (fr)

Chaise empilable pour une rangée de chaises dans une salle de spectacles ou analogue

Publication

EP 0824880 A2 19980225 (DE)

Application

EP 97111104 A 19970703

Priority

DE 19633069 A 19960816

Abstract (en)

The seat surface (6) and back-rest (7) are fixed to the frame (5) on the side of which is a connecting system for the row of chairs consisting of at least one connector (11) and coupling element (12) co-operating with a coupling-holder (13). The coupling element and holder each are rigidly fixed to the connecting point at the widest point of the chair or arm-chair. The connecting point is positioned near the top end of the frame's legs (4) opening downwards in a V shape in the sitting direction. An extra connecting point for the connector is positioned at the free end of a the frame's support strut (9) supporting the back-rest.

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf einen stapelbaren Reihenstuhl für eine Saalbestuhlung oder dergleichen mit einem Reihenverbindungssystem, das an wenigstens einem Reihenverbinder (11) ein Kupplungselement (12) und ein damit zusammenwirkendes und jeweils an einem benachbarten Reihenstuhl angeordnetes Kupplungsaufnahmeelement (13) aufweist, die beide derart ausgebildet und am Stuhlgestell (5) oder an Armlehnen (8) eines Armlehnstuhls (1) derart angeordnet sind, daß auf besonders einfache Weise sowohl Stühle ohne Armlehnen als auch Armlehnstühle wahlweise beliebig in Reihe miteinander kombinierbar und auch wahlweise beliebig im wesentlichen vertikal übereinander stapelbar sind, ohne daß am Reihenverbinder (11) Einstellmaßnahmen durchgeführt werden müssen. <IMAGE>

IPC 1-7

A47C 3/04; A47C 1/124

IPC 8 full level

A47C 1/124 (2006.01); **A47C 3/04** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A47C 1/124 (2013.01 - EP US); **A47C 3/04** (2013.01 - EP US)

Cited by

EP0872196A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0824880 A2 19980225; EP 0824880 A3 19991208; EP 0824880 B1 20030924; AT E250369 T1 20031015; DE 19633069 A1 19980226; DE 19633069 C2 20000531; DE 59710774 D1 20031030; US 5863096 A 19990126

DOCDB simple family (application)

EP 97111104 A 19970703; AT 97111104 T 19970703; DE 19633069 A 19960816; DE 59710774 T 19970703; US 91125597 A 19970814